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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Számítsanak a hegyvidékiek újabb zöldterület 
beépítésére?"

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Ha van ügy, ami a Hegyvidéken, Budapest legzöldebb kerületében politikai oldaltól  függetlenül
felháborodást vált ki, az a kerület folyamatos beépítése újabb és újabb lakóparkokkal. Az itt élőknek
mindennapi  “élménnyé”  vált  az  építkezési  járművek  bőgése  a  szűk  hegyi  utcákon,  az  erdőből
meredező daruk és a gépekből áradó por és zaj.
 
Az  sem  újdonság,  hogy  az  önkormányzat  az  elmúlt  években  zöld  lámpát  adott  az
ingatlanberuházóknak:  a  kerületi  építési  szabályzatot  úgy  módosították,  hogy  több  terület
beépíthetőségét  is  jelentősen megnövelték.  Legújabban a Konkoly-Thege Miklós  út  19/B. szám
alatti, egyébként Natura 2000 területre terveznek egy 78 lakásos lakóparkot építeni.
 
A korábbi beépítésekhez hasonlóan, ez a projekt is számos sebből vérzik. Csak hogy párat említsek:

• a terület az Európai Unió ökológiai hálózatának része;
• a beépítés védett állat- és növényfajok élőhelyét veszélyezteti;
• emellett a környékbeli utak sem alkalmasak az építkezési járművek, valamint a 

megnövekedő forgalom ellátására.
 

Ám  hiába  jelezte  többszörösen  a  Duna-Ipoly  Nemzeti  Park  Igazgatósága  a  környezetvédelmi
kockázatokat, hiába tiltakoztak a környékbeli lakosok, a beruházás továbbra is tervben van.
 
Néhány  hete,  egy  szerda  délelőttön  egy  elég  botrányos  közmeghallgatást  tartottak  a  projekt
kapcsán. Erre munkaidő kellős közepén került sor, amin a jelenlétet – érthető okokból –  sokaknak



lehetetlen volt  megoldania.  Az önkormányzat  rendkívül  megnehezítette  az időpontválasztással  a
kerületi  lakosok részvételét,  ráadásul  a közmeghallgatáson az önkormányzat  részéről  senki  sem
jelent meg.
 
A Konkoly-Thege úti  zöldterület  sorsa jelenleg a Pest Vármegyei Kormányhivatal kezében van,
rajtuk múlik, hogy megadják-e az engedélyeket a projekthez.
 
Tekintettel arra, hogy az érintett tárgykör az építési és közlekedési miniszter feladat- és hatáskörébe
tartozik, kérdezem Miniszter Urat:
 

1. Mi lesz ennek a környezetvédelmi területnek a sorsa?
2. Folytatódik-e a hegyvidéki zöldterületek beépítése lakóparkokkal?

 

Várom válaszát!
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